
 
 

REFERAT AF MØDET I FÆLLESBESTYRELSEN FOR MØNSTED SKOLE OG SPARKÆR SDI. 
 

Deltagere: Uds. dato: 26. august 2021 

Forældrerepræsentanter: Jens Malmkvist, Jacob Hansen, 
Katrine Tuborg, Mads Bøvling Kristensen, Jesper Jon 
Nielsen, Rikke Mørup Krogh og Jette Skovgaard Bech 

Møde nr.: 1/10 

 Mødedato: 2. september 2021 

Medarbejderrepræsentanter: Rikke Holdgaard og Hanne 
Madsen 
 
Elevrådsrepræsentanter: Mønsted: Ida og Emma Sparkær: 
Maciej, Tobias 

Kl. (til-fra): 17.30 – 20.00 

 Sted: Mønsted skole 

Jakob Busch (ref.) Ref.dato:  

Afbud: Jon, Jette, Søren. Maciej, Tobias, Jakob   

 

Dagsorden: Referat: 

 1.  Nyt fra formanden   

 2.  Nyt fra skolelederen God opstart. God stemning og god energi. 

Der er afholdt fælles opstartsmøde med lærerne.  

 

 3.  Nyt fra elevrådet Elevrådet har afholdt første møde. 

 

 

 4.  Nyt fra andre I forhold til kvalitet og indhold i fremtidens skole, er der 
vidensdelingsbasar den 22. september, basaren bruges 
til at fremlægge for alle skoler i Viborg kommune: Vi 
deltager med elevinddragelse og fagligløft via elev 
differencering.  

I basaren er der fokus på den videnproducerende skole 
med udgangspunkt i positive afvigelser, prøve handlinger 
og prototyper 

 

 5.  Elevernes trivselsmåling  

Bilag er sendt ud i en særskilt mail. 

 

Corona har også haft sit at sige i forhold til 
trivselsmålingen. 

Uddrag af trivselsmålingen: 

Udearealer er gode, Toiletterne ikke pæne og rene (har 
dog hjulpet meget at eleverne har fået deres egne 
toiletter). 

Bestyrelsen vil gerne se lærernes handleplaner for de 
enkelte klasser.  

Det giver mening at sammenligne med sidste måling. 

Jacob Hansen vil gerne samle data som sidst.  

Tages med på et kommende møde. 

 



Dagsorden: Referat: 

 

 6.  Buskørsel 

Ifølge bekendtgørelsen om befordring af 

elever i folkeskolen ”skal 

kommunalbestyrelsen indhente udtalelse om 

ordningens nærmere tilrettelæggelse, 

herunder om ruter og opsamlingssteder, 

afgangstider og ventetider, fra de berørte 

skolebestyrelser.” 

 

Jeres udtalelser vil derefter blive forelagt 

Børne- og Ungdomsudvalget på mødet den 

14. september 2021.  

 

 

Katrine vil gerne samle og sende udtalelserne til Søren. 

Beslutningen om, at eleverne må have en transporttid på 
op mod en time, er bestyrelsen imod. Det er for lang tid. 
Det tager for meget af elevernes fritid. Bestyrelsen 
foreslår 30 min transporttid. 

Mange elever har max 4-5 km til skole. Transporttiden er 
for stor i forhold til afstand. 

Tiderne bliver overskredet. 

Bussen kører først 15 min efter at der har ringet ud. 
Denne ventetid er ikke lagt i transporttiden.  

 

 

 7.  Eventuelt Der spørges til to personers ordningen i indskolingen på 
Mønsted skole. Der opleves at antallet af to personers 
timer er gået ned. Det opleves som en forringelse af 
servicen.  

Der henvises til, at skolen opfylder kravene omkring 
topersoners ordning og at lærerteams vurderer, hvor der 
pt. er behov for brug af to personer.  

 

 8.  Hvad rører sig i organisationen   

 
 
 
Godkendelse som referat og beslutninger: 
 

Navn: Underskrift: 

Jens Malmkvist  

Katrine Tudborg  

Jacob Hansen  

Mads Bøvling Kristensen  

Jesper Jon Nielsen  

Rikke Mørup Krogh   

Jette Skovgaard Bech  

Rikke Holdgaard  

Hanne Madsen  

Ida Würtz Jørgensen  

Emma Bach Christiansen  

  

  



 


